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             Încheiat azi 08.04.2009, cu ocazia şedinţei extraordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 13, absenţi motivaţi - dl. Torok Ferencz, dl. Szraga 

Zoltan. 

 D.na Cozea Silvia propune alegerea d.nei viceprimar în funcţia de  preşedinte de şedinţă la 

şedinta extraordinară din  data de 08.04.2009, propunere aprobată în unanimitate. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea comasării parcelei cu nr. 

cadastral 899 din CF.5648 Huedin, cu parcela cu nr. cadastral 900 din CF.5649 Huedin, respectiv 

dezmembrarea parcelei nou formată în două parcele. 

 Dl. Secretar acordă unele lămuriri arătând că,  comasarea acestor parcele are drept scop 

individualizarea atât a parcelei în suprafaţă de 628 mp care prin sent. civ. 1161/2005 a Tribunalului 

Cluj s-a dispus restituirea în natură, iar parcela rămasă de 1649 mp va face obiectul investiţiei A.N.L. 

 Dl. Primar subliniază importanţa demarării acestui proiect  şi urgenţa aprobării acestei hotărâri, 

în vederea demarării efective a acestui proiect de importanţă majoră pentru oraş. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotarâre privind stabilirea amplasamentului în suprafaţă 

de 25 mp în perimetrul  rezervoarelor de apă ale oraşului  pentru amplasarea staţiei de pompe care 

deserveşte alimentarea cu apă a satelor Domoşu şi Horlacea aparţinătoare comunei Sâncraiu,dl. primar 

acordă lămuriri în acest sens. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Primar răspunde d.nei Cozea Silvia arătând că tichetele cadou pentru personalul didactic, 

vor fi acordate în acest an în măsura încasărilor la bugetul local, sumele primite pentru echilibrarea 

bugetului fiind prea mici  pentru a putea fi onorate aceste tichete. 

 Dl. Varga Andrei  solicită luarea  măsurilor necesare pentru  dezafectarea de unele deşeuri a 

drumurilor de hotar din zona străzii viilor.    

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.     

 

 

 

                    Preşedinte de şedintă,                                                   Secretar,  

                     Giurgiu Marinela                                                      Cozea Dan 


